

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 16-03-2025 10:00:24 AM Subject: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: AM 10:00:24 2025-03-16 الموضوع: تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة</p>
<p>Approval to set the date for the ordinary and extraordinary general assembly meetings on Sunday, April 20, 2025, at 11:00 AM, via video, initially, pending the approval of the Companies Controller. Regarding the extraordinary general assembly meeting, this is to approve the establishment of a local limited liability company with a capital of 19,000 dinars.</p>	<p>الموافقة على تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي والغير عادي يوم الاحد الموافق 2025/4/20 في تمام الساعة 11 عن طريق الفيديو مبدأياً لحين موافقة عطوفة مراقب الشركات. بخصوص اجتماع الهيئة العامة الغير عادي ذلك للموافقة على تأسيس شركة ذات مسؤولية محدودة محلية برأس مال قدره 19 الف دينار</p>
<p>15-03-2025</p>	<p>15-03-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rana Al Omari</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rana Al Omari</p>